
RDŻ/02/03/2022              Gliwice, dnia 08.03.2022 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 8 marca 2022 r., godz. 18.30

Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  Kajetan  Gornig  otworzył  posiedzenie  Rady  Dzielnicy  Żerniki,  powitał
zebranych członków Rady Dzielnicy, stwierdził prawomocność obrad (obecnych było 8 członków Rady Dzielnicy)
i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenie

2. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działań od ostatniego posiedzenia Rady,

3. Przyjęcie preliminarza na rok 2022, 

4. Sprawy nowe, 

5. Wolne wnioski,

6. Zamknięcie zebrania.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1)  Przewodniczący otworzył zebranie.

Ad 2) Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działań od ostatniego posiedzenia Rady.

• do Urzędu Miejskiego w Gliwicach został wniosek dotyczący międzydzielnicowego festynu sportowego,
• Wydział Usług Komunalnych w odpowiedzi na nasze pismo dotyczące zmiany harmonogramu wywozu 

odpadów poinformował, że obecny harmonogram jest aktualny do czerwca bieżącego roku. Możemy 
wnioskować o zmianę terminów.  Członkowie Rady głosowali nad dalszym zgłoszeniem, lub wycofaniem 
w/w wniosku. Jeden członek był za zmianą terminów wywozu, pozostali członkowie byli przeciwni. 
Wniosek zostanie wycofany z Wydziału Usług Komunalnych,

• w odpowiedzi na pismo dotyczące przejścia dla pieszych na ul. Żernickiej ZDM poinformował, że 
w pierwszej kolejności musi zostać wykonana infrastruktura w najbliższej okolicy planowanego przejścia 
dla pieszych. 

Ad 3) Przyjęcie preliminarza na rok 2022.

• Rada Dzielnicy ma do dyspozycji w 2022 r. 12.785,15 zł. Zaproponowano następujące wydatki:
• 400,00 zł kosztował teatrzyk dla dzieci mieszkających w okolicy,
• 3.000,00 zł wydanie Biuletynów RD,
• 1.000,00 zł środki biurowe,
• 4.500,00 zł fundusze dla seniorów,
• 3.500,00 zł kultura i oświata,
• Pozostała kwota zostanie przeznaczona na współpracę z innymi podmiotami.
• Pan Lubański przedstawił koszty organizacji zajęć dla seniorów. Jest to kwota 4.982,00 zł. 

Z uwagi na to, że z zajęć mogą korzystać nie tylko seniorzy, zajęcia te mogłyby się odbywać w ramach 
programu Aktywny Mieszkaniec. Koszt zajęć jest wysoki. 
Padła propozycja, żeby uczestnicy częściowo opłacali zajęcia.

• W/w wydatki zostaną omówione na kolejnym zebraniu.
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Ad 4) Sprawy nowe.

Przedstawione zostały propozycję dotyczące składania wniosków w ramach Budżetu Obywatelskiego.

Ad 5) Wolne wnioski.

Do Rady Dzielnicy wpłynęło pismo od Pana Bartłomieja Chrupek dotyczące zrobienia dwukierunkowego 
odcinka ścieżki rowerowej prowadzącej od punktu przesiadkowego Gliwice a dzielnicą Żernik. 
Rada Dzielnicy jest za budowaniem ścieżek rowerowych.

Ad 6) Zamknięcie zebrania.

Na tym zamknięto posiedzenie Rady Dzielnicy.

Nie ustalono terminu kolejnego posiedzenia Rady Dzielnicy, lecz wg harmonogramu powinno się ono 
odbyć w dniu 12 kwietnia 2022 r. 

      Protokołowała: Przewodniczący Rady Dzielnicy:

     Małgorzata Toll

      …...................      ….......................................

            (podpis)       (podpis) 
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